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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor hajlandó a kormány megfelelő mértékben 
finanszírozni a nem egyházi fenntartású szociális intézmények működését?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 
Soltész Miklós a Miniszterelnökség egyházi és nemzetiségi kapcsolatokért felelős államtitkára egy
kaposvári  intézményi  átadó  ünnepségen  kiemelte,  hogy  az  egyház  szerepvállalása  szociális
szektorban az elmúlt több mint 10 évben a duplájára emelkedett.

Hazánkban  egyre  nagyobb  szükség  van  a  szociális  ellátórendszer  erősítésére.  Azonban  a  rezsi
válság, valamint az élelmiszerek árának jelentős emelkedése kifejezetten nehéz helyzetbe hozta a
szolgáltatókat.  Jelenleg  úgy  tűnik,  hogy  a  kormány  előnyben  részesíti  az  egyházi  fenntartású
szociális  intézményeket.  Különbséget  tesz  finanszírozásban  is,  és  az  elmúlt  években  jelentős
tulajdonátruházásokat valósított meg az egyházak javára.

Tisztelettel kérem, hogy válaszoljon az általam feltett kérdésekre!

1. Miért különbözteti meg a kormány pozitívan az egyházi fenntartású szociális 
intézményeket? Mi a célja ezzel?

2. Miért nem finanszírozza ugyanolyan mértékben a kormány a nem egyházi fenntartású 
szociális intézményeket is?

3. Mikor hajlandó a kormány megfelelő mértékben finanszírozni a nem egyházi fenntartású 
szociális intézmények működését?

 

 

 



Segítő együttműködését előre is köszönöm.
Budapest, 2023. április 03.

Tisztelettel:

Kanász-Nagy Máté
(LMP)
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